
Gostynin, 20 września 2018r. 

Pan/i 

…………………………………… 

Zapraszam na XLVIII Sesję Rady Gminy Gostynin, która odbędzie się w dniu 28 września 
2018r. o godz. 9.00 w sali posiedzeń Urzędu Gminy Gostynin. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad,  

- wnioski do porządku obrad. 

2. Interpelacje i zapytania radnych. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady 
Gminy Gostynin. 

4. Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Gostynin za I półrocze 2018 
roku, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym informacji o 
przebiegu realizacji przedsięwzięć za I półrocze 2018 roku oraz informacji z przebiegu 
wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury za I półrocze 2018r. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie: uzgodnienia projektu przebudowy sieci energetycznej 
napowietrznej nN-0,4 KV w miejscowości Białe, gmina Gostynin, zlokalizowanej na działce 
o nr ewidencyjnym 202/10, częściowo w odległości mniejszej niż 15 m od istniejącego 
pomnika przyrody – zabytkowej Alei Lipowej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu 
przetargowego i zawarcie umowy dzierżawy na lokale użytkowe w Lucieniu 55 i 
Józefkowie 19b. 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2018 rok. 

8. Rozpatrzenie skargi na działalność Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gostyninie. 

9. Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji. 

10.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

11.  Przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji. 

12.  Sprawy różne i wolne wnioski. 

13.  Zakończenie obrad Sesji.      

    Przewodniczący Rady Gminy  

  Tomasz Bronisław Lewandowski 

 

Na podstawie art.25 ust.1 pkt 3 ustawy z 8 marca1990r. o samorządzie gminnym (tekst jedn. Dz. U. z 2018r., poz. 994, poz. 1000, poz. 
1349, poz. 1432) pracodawca obowiązany jest zwolnić radnego od pracy zawodowej w celu umożliwienia mu brania udziału w 
pracach organów gminy. 

 



Protokół 

z obrad XLVIII Sesji Rady Gminy Gostynin, 

z dnia 28 września 2018 r. 

 

 

 

 

Stan Rady Gminy  - 15 radnych 

Obecnych  - 13 radnych  

Lista obecności radnych w załączeniu. 

Zaproszeni i goście w/g listy obecności. 

 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Wójt Gminy – Edmund Zieliński 

2. Z-ca Wójta – Andrzej Szyszka 

3. Sekretarz Gminy – Marzena Bulińska 

4. Skarbnik Gminy – Patrycja Rosa 

5. Kierownik GOPS – Magdalena Dołęga 

6. Kierownik SO – Krzysztof Czerwiński 

7. Kierownik RRiG – Bożena Durma 

8. Prezes ZK – Paweł Czarnecki 

 

 

Do punktu 1-go. 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Otwarcia sesji o godz. 9.00 dokonał Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław 

Lewandowski. Powitał Radnych, Wójta Gminy, Z-cę Wójta, Sekretarza Gminy, Skarbnika Gminy, 

Prezesa ZK, Kierowników Referatów Urzędu Gminy, przedstawicieli poszczególnych referatów, 

Sołtysów oraz media i wszystkich obecnych.  

Na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność i rozpoczął obrady. 

 

Do punktu 2-go.  

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radna Ewa Michalska zgłosiła 1 interpelacje: 

1. Panie Wójcie, prosiłabym bardzo o wyrównanie, bądź uwałowanie drogi gminnej, która jest w 

miejscowości Solec przed panem Zapałowskim, tam jest mały kawałek, być może.., tam wcześniej 

było gruzowane, być może tylko wystarczy wał, ale, żeby to wykonać. 

 

Radna Jolanta Sulma zgłosiła 3 interpelacje: 

Ja też chciałam dwie interpelacje złożyć, miałam wczoraj zebranie wiejskie odnośnie funduszu 

sołeckiego i moi mieszkańcy zapytali się: 

1 Czy w gminie jest program, który dotyczy czystego powietrza, wymiany kotłów cieplarnianych, 

czy coś się w tej sprawie dzieje, ponieważ dzwonią do Urzędu Gminy i odsyłani są od jednego 

urzędnika do drugiego, czy macie Państwo jakiś program, czy coś będzie z tym zrobione, 

chciałabym, żeby do nas i na okoliczne wioski to poszło, ponieważ jest rządowy jakiś program i 

chciałabym od Państwa się dowiedzieć do kogo się zwrócić i co dalej i żeby na wioski zostało to 

rozpowszechnione. 

2. Druga sprawa odnośnie oczyszczalni przydomowych, bo 8 lat jestem już sołtysem i nie była 

zrobiona żadna oczyszczalnia, to jest od moich mieszkańców, ale i też okolicznych w moim rejonie 

i też chciałabym, co w związku z tym jest zrobione, czy będzie w ogóle cokolwiek robione? 



3. Ja jeszcze chciała, zgłosić, bo było poruszane i teraz Radni przypomnieli mi o drogach, że 

weszły teraz nowe wnioski unijne, szumnie się mówi o tych wnioskach gminnych, czy lokalne 

drogi takie nasze, czy my jako samorząd możemy złożyć wnioski już teraz w tym roku, żeby np., 

bo mamy po kawałkach, niestety tych asfaltów po 100m, gdzie to może śmiesznie wygląda, ale 

niestety takie są realia, bo wszystko jest bardzo drogie. Cieszymy się też owszem z tych kawałków, 

ale może byśmy też skorzystali z tych wniosków, które nasuwają się właśnie przez program 

telewizyjny, że wszyscy szumnie mówią, mieszkańcy są rozochoceni, piszą, mówią, rozmawiają. 

Wczoraj też był ten temat bardzo ostro poruszany i też bardzo bym prosiła jaką informację na ten 

temat?  

 

Radny Jerzy Węglewski zgłosił 2 interpelacje: 

1. Panie Wójcie ja mam prośbę, odnośnie przysypania drobnym materiałem, nie wiem, żwirem, 

pospółką tych kamieni, co były sypane na Osinach i na Jastrzębi. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: to co Solec robił? 

Radny Jerzy Węglewski: tak, ale wcześniej na Osinach też miało być przysypane, to było ze trzy 

miesiące temu robione, częściowo z funduszu sołeckiego, ten gruby materiał on wymaga 

przysypania drobnym materiałem, nie wiem, czy żwirem, czy pospółka, tak jak zawsze to było 

robione i wtedy jest dobrze. 

2. Ja jeszcze mam jedno pytanie Panie Wójcie, odnośnie przyłącza kanalizacyjnego świetlicy 

wiejskiej w Sokołowie, bo po zebraniu mieszkańcy pytali kiedy ewentualnie, czy w tym roku 

będzie podłączenie zrobione? 

 

Radny Marek Kołodziejski zgłosił 2 interpelacje: 

1. Panie Wójcie, będąc na zebraniu w Sierakówku sołeckim, tam bardzo się już powtarzają ludzie 

już drogi, czy trzeci, wyrównanie tej drogi kamienistej, jakimś drobnym kruszywem, drogi koło 

Pana Hejnera i drogi do Jadwigi Staniszewskiej, ona ma rzeczywiście problem z tym, bo może nie 

mieć wyjazdu. 

2. I z poprzedniej sesji moje zapytanie, czy do powiatu poszło coś na temat tego zakrzaczenia 

naszej drogi leśniewickiej, czy nie? 

 

Radny Szymon Szczypawka zgłosił 2 interpelacje: 

1. Panie Wójcie, ja chciałbym zgłosić taką potrzebę, konieczność w miejscowości Łokietnica, tutaj 

Pan Prezes i Pan Jarek wiedzą o co chodzi. W ubiegłym roku były potężne podtopienia, tam są dwa 

przepusty zarwane, tu w stronę Mysłowni, teraz jest sucho i jest szansa rzeczywiście to wymienić i 

naprawić, bo w tym roku będą też takie podtopienia, tam woda podchodzi po prostu do domu, do 

piwnic. Zrobiło się straszne rozlewisko jesienią i wiosną i jeżeli tego nie wymienimy teraz no to w 

tym roku się to powtórzy. To ja miałbym taka prośbę, że jak będą możliwości, to żeby to zrobić 

jeszcze w tym roku jesienią, to jedna sprawa. 

2. A druga sprawa to też już mówiłem też w Łokietnicy, tylko od drugiej strony od Pana Tomka 

Krawczyńskiego tam trzeba by trochę też tą nawierzchnie poprawić, bo tam się strasznie duży gruz 

gdzieś tam wyciągnął z tej drogi, także trzeba by było to wyrównać i coś drobniejszego podsypać. 

 

Radna Marzena Staniszewska zgłosiła 4 interpelacje: 

1. Panie Wójcie, Wysoka Rado, ja bym chciałam przekazać ten wniosek, który ponownie Pan Artur 

Saran kierował do Urzędu, wczoraj na komisji rozwoju też żeśmy rozmawiali. Wczoraj dostałam 

jeszcze ponowne pismo, żeby to w interpelacjach zamieścić, ja już Panu Przewodniczącemu 

mówiłam, ale już mówię, jako zapytanie do Wójta, żeby Pan jeszcze zajął się tym wnioskiem. 

2. Następna sprawa inwestycje drogowe, jak one się kształtują? 

3. Sprawa od strony lipowej od Lucienia w prawo na Janowo, jak tam sytuacja dalej wygląda? 

4. Po zebraniu wiejskim, Pan Wójt też był na tym zebraniu, osoba tam się przyznała z gruzem, 

która zainwestowała jak gdyby w gruz i prosiła Urząd Gminy, żeby jeszcze dotrzeć tam, jeszcze 

ewentualnie z gruzem.  



 

Radny Mirosław Nowacki zgłosił 1 interpelacje: 

1. Panie Wójcie, czy coś się dzieje z tymi pomnikami przyrody przy szkole w Lucieniu, bo one już 

uschły zupełnie, a istnieje jakieś niebezpieczeństwo, żeby tam się nic nie wydarzyło, zanim będą 

ścięte. 

 

Do punktu 3-go. 

Sprawozdanie Wójta z działalności za okres międzysesyjny i z realizacji uchwał Rady Gminy 

Gostynin przedstawił Wójt Gminy Edmund Zieliński. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 4-go. 

Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Gostynin za I półrocze 2018 roku, 

informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym informacji o przebiegu 

realizacji przedsięwzięć za I półrocze 2018 roku oraz informacji z przebiegu wykonania planu 

finansowego samorządowych instytucji kultury za I półrocze 2018r. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał uchwałę Nr Pł.336.2018 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 24 września 2018 roku, 

wyrażającą opinię o przedłożonej przez Wójta Gminy Gostynin informacji o przebiegu wykonania 

budżetu za I półrocze 2018 roku. Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Komisje sprawozdanie zaopiniowały pozytywnie. 

Radni sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2018r. przyjęli 13 głosami za. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 5-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: uzgodnienia projektu przebudowy sieci energetycznej napowietrznej nN-0,4 KV w 

miejscowości Białe, gmina Gostynin, zlokalizowanej na działce o nr ewidencyjnym 202/10, 

częściowo w odległości mniejszej niż 15 m od istniejącego pomnika przyrody – zabytkowej Alei 

Lipowej. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: uchwala była omawiana na komisjach, tak jak brzmi tytuł tej uchwały, 

zgodnie z ustawą o ochronie przyrody, jakiekolwiek inwestycje w odległości mniejszej od 

pomników przyrody niż 15m wymagają zgody Rady Gminy. Wpłynął wniosek od firmy PHUP 

Roma Durma w sprawie przebudowy napowietrznej sieci elektrycznej. Zadanie polega na tym, że w 

miejsce istniejących słupów otwory zostaną poszerzone i wmontowane nowe słupy, a linia 

napowietrzna będzie preizolowana, co poprawi bezpieczeństwo, jeśli chodzi o ludzi jak i o same 

drzewa i korony tych drzew. Żeby taka inwestycja mogła być zrealizowana potrzebna jest stosowna 

uchwała Rady Gminy.  

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 324/XLVIII/2018 została przyjęta 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 6-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku trybu przetargowego i zawarcie umowy 

dzierżawy na lokale użytkowe w Lucieniu 55 i Józefkowie 19b. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: ja tylko tak do krótkiego uzupełnienia, oczywiście NZOZ Medicus 

od szeregu lat wynajmuje od nas te pomieszczenia na cele związane z opieką zdrowotną i taki cel 

zostanie dalej utrzymany. Dalej podmiotem dzierżawiącym będzie NZOZ Medicus, tam zmiany 

właścicielskie zaszły, o czym pewnie Państwo słyszeliście, ale NZOZ Medicus działa dalej w tej 

samej strukturze jak było. Też był wniosek o dłuższy okres, żeby mieli taką pewność stabilizacji, że 

mogą wtedy też oczywiście i w remonty dokładać i inwestować w jakiś sprzęt, stąd ten dłuższy 

okres dzierżawy. Na cele związane z opieką zdrowotną, jak najbardziej może Wysoka Rada odstąpić 



od tego trybu przetargowego, stąd taki wniosek. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 325/XLVIII/2018 została przyjęta 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: nie byłem obecny wczoraj na komisjach, gdzie był ten projekt 

uchwały omawiany, wiem, że jest tam jakiś wniosek, żeby zapis w umowie zawrzeć odnośnie 

podnajmowania, do tej pory nie było podnajmowania i dalej takiego podnajmowania nie będzie, ale 

nie ma problemu taki wariant zamieścimy. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: w poprzednich umowach taki zapis był, bo sprawdziłem. 

 

Do punktu 7-go. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę Budżetową Gminy Gostynin na 2018 rok. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 326/XLVIII/2018 została przyjęta 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 8-go. 

Rozpatrzenie skargi na działalność Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Gostyninie. 

Przewodniczący Rady Gminy Gostynin Tomasz Bronisław Lewandowski odczytał projekt uchwały 

w sprawie: rozpatrzenia skargi Mariusza Gruźlińskiego na działalność Kierownika Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Gostyninie. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  Radni do projektu uchwały uwag nie wnieśli. 

Uchwała nr 327/XLVIII/2018 została przyjęta 13 głosami za i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Do punktu 9-go. 

Informacja Przewodniczących komisji o realizacji wniosków komisji. 

 

Komisja Zdrowia Pomocy Społecznej Oświaty Kultury i Spraw Mieszkaniowych:  

wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Budżetu i Finansów:  
wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Ochrony Przeciwpożarowej:  

wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Rewizyjna: wniosków nie wypracowała. 

 

Komisja Rozwoju Gospodarczego Rolnictwa Leśnictwa i Ochrony Środowiska:  

wniosków nie wypracowała. 

 

Do punktu 10-go. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: Ci Państwo Radni, którzy pytali o podsypanie, wyrównanie, w tych 

zmianach, jakie były dokonane w budżecie, są środki na bieżące utrzymanie dróg i z tych środków 

będziemy ogłaszać przetarg na zakup różnych frakcji kruszywa by te potrzeby zrealizować.  

Pani Radna Sulma, czyste powietrze, 11 września ruszył ogólnopolski program pn. „Czyste 

powietrze”, którego pomysłodawcą jest Ministerstwo Środowiska, finansuje to Narodowy Fundusz, 

Wojewódzkie Fundusze Ochrony Środowiska i Bank Ochrony Środowiska. Bodajże 12 września 

odbyło się spotkanie w SP w Lucieniu, takie informacje na temat tego programu, co prawda, ja 

sobie zdaję sprawę, że ta informacja, może nie do wszystkich mieszkańców dotarła, ale to z tego 

względu, że mieliśmy krótki czas, żeby to wszystko zorganizować. Byli przygotowane plakaty, nie 

wiem, czy wszyscy sołtysi, ale część na pewno otrzymała. Na tym zebraniu było około 70 osób. Ja 



pytałem firmę, czy istnieje możliwość zorganizowania kilku spotkań, powiedziano, że nie. Zasada 

była taka, jedno spotkanie w jednej gminie. Najbliższe bodajże jest w Szczawinie Kościelnym. 

Radna Jolanta Sulma: a kiedy to będzie? 

Radna Ewa Michalska: grafik jest na stronie Ministerstwa Środowiska. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: ja mogę sprawdzić. Ta informacja, o której mówiłem, też była 

dwukrotnie zamieszczona na stronie gminy. Pierwsza informująca, tam był temat zawartego 

porozumienia, pomiędzy Ministerstwem… 

Radna Jolanta Sulma: czyli do gminy nie ma co się zwracać? 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: nie chcę tego programu omawiać, bo szkoda czasu, na stronie 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej, strona to są pierwsze litery 

nazwy tej instytucji, jest taki link „Czyste powietrze”. 

Radna Jolanta Sulma: dlatego ludzie mają pretensję, że właśnie gmina się tym nie interesuje i nie 

wiedzą.. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: gmina się interesuje.. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: program jest skierowany do indywidualnych właścicieli 

nieruchomości. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: realizatorem tego programu, tak jak powiedziałem, jest Ministerstwo, 

Narodowy Fundusz Wojewódzki, beneficjenci, bądź też osoby posiadające tytuł prawny 

nieruchomości, składają wnioski, bądź papierowo do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska, czy też w delegaturze w Płocku, żeby było bliżej, bądź poprzez generator wniosku on 

line. Na stronie Wojewódzkiego Funduszu.. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: adresatem programu są właściciele nieruchomości, a nie gmina, jak 

wcześniej bywało w innych programach. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: my w żaden sposób nie uczestniczymy, jeżeli już to tylko na zasadzie 

informacji, może jakiejś pomocy. Ale fizycznie gminy nie są w to zaangażowane. Na tej zasadzie. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: być może to na przestrzeni czasu się zmieni, bo takie sygnały ja już 

słyszałem. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: z informacji, jakie posiadam, mówię 19 września ruszył oficjalny 

nabór, jak podaje Ministerstwo 10tys. osób w skali kraju zarejestrowało się na tym portalu, na tym 

generatorze, to jest informacja z przedwczoraj już około tysiąca osób fizycznie złożyła takie 

wnioski. Tam głównie jest katowickie, więc tak jak mówię, jeżeli jakieś są osoby, które potrzebują 

jakiejś pomocy, to ja udzielam i zapraszam, ale tak jak mówię, na stronie Wojewódzkiego Funduszu 

jest pełna informacja, cele tego projektu, zasady, kryteria. 

Radna Jolanta Sulma: tak, ale nie wszyscy na to natrafiają, i nie wszyscy umieją do tego dotrzeć. 

Oczekują od gminy…, ale dobrze, przekaże swoim mieszkańcom. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: to nie jest tak, że gmina się wzbroniła, takie są zasady. 

Radna Jolanta Sulma: być może w przyszłości? 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: jeszcze raz powiem, że adresatem tego programu nie jest gmina, są 

właściciele indywidualni. A najbliższy kontakt, jeżeli ktoś ma jakiś problem z dostępem do 

Internetu, czy w ogóle nie ma takiego sprzętu, to w Płocku jest oddział Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska na ul. Małachowskiego 8 i tam można w wersji papierowej pobrać i tam 

można o szczegółach porozmawiać, także to nie jest daleko. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: a odnośnie przydomowych oczyszczalni, zbieramy.. 

Radna Jolanta Sulma: a przepraszam jeszcze, czy ktoś z Urzędu, jeżeli ktoś z mieszkańców się do 

Państwa zwróci w takiej sprawie, czy ktoś z Urzędu byłby w stanie pomóc takiej osobie, wypełnić 

taki wniosek. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: tak. 

Radna Jolanta Sulma: tak?  

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: tylko problem jest tego rodzaju, że osoba, która deklaruje chęć 

wzięcia w tym udziału musi się sama zalogować i zarejestrować.  

Radna Jolanta Sulma: mimo wszystko i tak. 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: bo jest to na wniosek danej osoby. 



Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: natomiast, jeżeli chodzi o.., wniosek jest bardzo prosty, nie jest wcale 

skomplikowany. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: jeżeli mogę, tutaj rzeczywiście Pan 

Wice Wójt ma tutaj racje, że to jest skierowane do indywidualnych użytkowników, tutaj na terenie 

gminy, ale może rzeczywiście jakąś taką mapę drogową, jak się należy zachować, może gmina 

mogłaby stworzyć, żeby tutaj zgodnie z oczekiwaniami mieszkańców, trochę pomóc, na czym to 

polega, bo nie wszyscy rzeczywiście dobrze to zinterpretują i czego to dotyczy, czy ocieplenia? I 

podstawowe kryteria, czy to jest od dochodu? Tego typu informacje. 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: musi to być zrobione zgodnie z projektem, musimy znać projekt, jakie 

są zasady, tak jakby, a gmina jest tak jakby poza, też nie możemy dużo wymagać, bo po prostu jest 

poza. To jest na wniosek danej osoby. 

Radna Marzena Staniszewska: można taki jeden wniosek pobrać.. 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: ale koleżanko, każdy ma inną sytuacje materialną. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: i inne potrzeby. 

Radna Elżbieta Tyszkiewicz: nie można robić jednego wniosku, bo przyjdzie ktoś i sobie zrobi 

kopiuj wklej i później będzie miał pretensje, więc tutaj to nie jest wniosek o dowód. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: nie, nie. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: gotowca się z tego nie da zrobić. To jest bardzo indywidualna sprawa, 

każdy budynek jest inny, parametry budynku są inne, więc to nie jest tak. Tak jak mówię, jak ktoś 

chce zasięgnąć informacji i chciałby, to co… 

Radna Jolanta Sulma: czy ja takie coś, przepraszam że przerywam, ale czy tutaj chciałabym 

powiadomić o tym mieszkańców.., musza wiedzieć od nas, żeby mieć te czyste powietrze, oni się 

pytają, więc co ja jako Radna, czy jako Sołtys mogę zrobić dola mieszkańców, żeby powiadomić o 

tym? 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: sama przepracować wniosek i 

potem im pomagać. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: kryteria dochodowe są takie bardzo.., musimy mieć tego 

świadomość, bo mówi się o dofinansowaniu  w wysokości nawet do 90%, ale te 90% przy 

dochodach do 600zł i poniżej, 600zł na osobę brutto, bardzo niskie dochody. No są już w tej chwili, 

w tym czasie rodziny, które trochę lepiej zarabiają, pamiętajcie, że 1600zł dochód na jednego 

członka rodziny i w górę, to już jest tylko 30%. Są wymiany źródeł ogrzewania, to jest docieplenie, 

termomodernizacja, to jest szeroka paleta. Też mile widziany jest audyt energetyczny, czyli też jest 

kosztem kwalifikowalnym. Od tego trzeba zacząć. Indywidualnie jeśli ktoś ma problem, 

zapraszamy, my naprawdę pomożemy. 

Radna Jolanta Sulma: ale mi chodzi o taką informację, żeby puścić jakieś ulotki, że takie coś jest, że 

w Płocku jest coś takiego, że jest taki program, żeby oni sami to zobaczyli, jak to jest w swoich 

sprawach. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: na tym spotkaniu w szkole, które było w Lucieniu były 

przygotowane ulotki, które mówiły o tych kryteriach dochodowych, o kosztach kwalifikowalnych. 

To jest to, że mało tych mieszkańców dotarło. 

Radna Ewa Michalska: to nie jest program na miesiąc, to jest program na lata. 

Wójt Gminy Edmund Zieliński: to jest program na 10 lat, gdzie w naborze nie jest określony termin, 

że wtedy hura muszą, to jest 10 lat trwający program. Realizacja 12, bo to przez 10 jest nabór. 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: dokładnie każdy się musi 

zaangażować. Myślę, że ten temat mamy już wyczerpany. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: jeszcze było pytanie Radnej o przydomowe oczyszczalnie, na bieżąco 

są zgłaszane, przyjmowane deklaracje i jeżeli ruszy program, który będzie w jakiś sposób 

finansował to, to na pewno będziemy to realizować. O ile znowu nie będzie sytuacji takiej, że będą 

osoby fizyczne. Jeżeli będzie taka opcja, że za pośrednictwem gminy, to jak najbardziej.  

Pan Radny Szczypawka, te przepusty, ten jeden to jest chyba z tą dziurą, to jest chyba zapchany.  

Radny Szymon Szczypawka: no być może, nie wiem, co się z nim dzieje, ale dobrze by było to 

sprawdzić. 



Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: dobrze sprawdzimy. 

Radny Szymon Szczypawka: i gdzieś się tam pokazać coś rozkopać, bo rzeczywiście za chwilę 

przyjdzie jesień i człowiek tam samotny akurat mieszka, pod którego ta woda podeszła i tam 

mieszkańcy przychodzili codziennie sprawdzali, czy on jeszcze żyje, bo prawie pontonem musiał 

wyjeżdżać po chleb. No trzeba by było cos tam zrobić, naprawdę jest sucho, trzeba by było tam 

rozkopać i jakimś najtańszym kosztem, żeby tam zaradzić. 

Radny Marek Kołodziejski: podobnie w  Sierakówku jest koło Syski. Syska mnie już kilka razy 

atakował, że z gminy tam ktoś był popatrzyli, pojechali. I woda jak zalewała, tak zalewa. 

Radny Szymon Szczypawa: no tak, a teraz jak jest sucho to jest sucho, a jak zacznie padać wiemy 

jaka jest sytuacja. 

Radny Marek Kołodziejski: tam nie ma odpływu i jest problem. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: Pani Radna Staniszewska, Pan Saran, nie chce tutaj poruszać tematu, 

na te pisma, pytania które Pan Saran kieruje na maila do gminy odpowiadamy.  

Sprawa drzew, 4 października jest wizja, Starostwo, bo został złożony wniosek o wycięcie i 4 

października jest wizja w terenie, oględziny tych drzew. 

(Radny Piotr Piotrowski opuścił salę posiedzenia) 

Sprawa tych przebudowy dróg, tak jak wczoraj powiedziałem, to jest bardzo taki ogólny termin, ze 

w przyszłym tygodniu mają coś tam Klusek i Gorzewo, ale proszę mnie nie trzymać za słowo. Na 

dzień dzisiejszy zostały zgłoszone przez PRD do odbioru drogi, Jaworek, Zaborów Stary, Krzywie, 

Dąbrówka, Emilianów, Budy Kozickie, Helenów, Lucień.  

Pan Radny Nowacki, 26 września, była wizja w terenie tych świerków z udziałem RDOŚ-u. 4 

października uprawomocnia się decyzja RDOŚ-u, następny krok to jest podjęcie uchwały 

zdejmującej status pomnika z tych świerków, kolejny to jest wniosek do Starostwa o wycięcie. 

Pan Radny Węglewski, sprawa świetlicy, Solec wycenia to przyłącze.  

Radny Jerzy Węglewski: to jest w tym roku jeszcze do zrobienia? 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: tak. 

Pani Radna Sulma, jeszcze pytała o.., ja rozumiem, że chodzi Pani o ten program odnośnie dróg 

lokalnych? 

Radna Jolanta Sulma: tak. 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: on rusza od przyszłego roku. Kogoś pominąłem? 

Radny Marek Kołodziejski: mnie, nic o Sierakówku i czy to wycięcie tych zakrzaczeń do powiatu 

żeście zgłosili? 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: tak, było to co prawda ustnie, ale było to wycięcie zgłoszone. 

Radny Jerzy Węglewski: a odnośnie posypania tych grubych kamieni pospółką? 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: mówiłem zbiorczo, że w tej chwili będziemy ogłaszać przetarg. 

 

Do punktu 11-go. 

Przyjęcie protokołu, z poprzedniej sesji.  

Protokół z obrad XLVII Sesji Rady Gminy został przyjęty 12 głosami za. 

 

Do punktu 12-go. 

Sprawy różne i wolne wnioski. 

Radna Ewa Michalska: ja mam pytanie tutaj do Panów Wójtów, bo ja na poprzedniej sesji 

zgłaszałam drogę w Solcu do Pana Mańkowskiego, tam nic nie zostało zrobione, chodzi mi o tą 

skarpę żeby zebrać, bo tam kiepski jest dojazd, Solec 20. I sprawa, która się toczy od kilku 

miesięcy, te tablice kierunkowe.  

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: już są kupione. 

Radna Ewa Michalska: ale już są fizycznie kupione, już przyszły tak? 

Z-ca Wójta Andrzej Szyszka: tak. Jest tylko kwestia zamontowania. 

Radna Marzena Staniszewska: Panie Przewodniczący, Panie Wójcie, ze względu, że Pan Saran 

kierował to jako wniosek, więc musze go odczytać na sesji. Pan Saran tutaj zaznaczył, że w 

porządku obrad, ale to jest wniosek, prosi o: 



„1. Rozpatrzenie wniosku o zmianę MPZP dotyczącego działki ewidencyjnej o nr 176/3 Antoninów 

gmina Gostynin, polegający na zmianie zapisu o powierzchni działki nie spełniającej założeń 

1500m przyjętych do planu. 

2. Podjęcie uchwały w tej sprawie. 

3. Wykonanie kopi z rejestracji audio-wideo z sesji Rady z dnia 20.09.2018 roku oraz poprzedniej 

na której niby miała się znaleźć moja sprawa. Podpisał z poważaniem A. Saran”.  

I z wniosku też odczytam, że „życzy wszystkim Paniom Radnym, które startują w wyborach 

październik 2018, powodzenia. Wszystkim Paniom bez wyjątków mimo krytycznych uwag 

względem mojej osoby”. Miałam odczytać taki wniosek, więc odczytałam.  

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski: Szanowni Państwo, Panie i 

Panowie Radni, kończy się kadencja i wraz z końcem kadencji kończy się również czas na 

użytkowanie tabletów. Zgodnie z zawartymi umowami, tablety, jak skończy się nasza kadencja 

trzeba oddać. Tutaj mam uzgodnienia z Urzędem poczynione na tej zasadzie, że jeżeli ktoś zostanie 

Radnym no to z tego tableta będzie korzystał w dalszym ciągu, a jeżeli nie, no to po prostu zgodnie 

z zawartymi umowami trzeba będzie zdać. Kadencja kończy się 16 listopada i do tego 16 listopada 

z tych tabletów możemy jak najbardziej korzystać. Nie z chwilą wyborów tylko z chwilą 

zakończenia kadencji, czyli po 16 listopada trzeba te tablety oddać. Mówię o tym wcześniej, bo 

jakieś informacje każdy na tych tabletach ma, typu zdjęcia, typu własne jakieś tam zapisy i trzeba 

byłoby to co jest ważne przegrać sobie lub przekopiować lub wykasować, żeby nikt nie czytał, a 

resztę oczywiście w trybie już informatycznym zostanie skasowane. Taką informację jestem 

Państwu tutaj winien.  

Sołtys sołectwa Marianka-Górki Pierwsze Jerzy Sztopel: ja do Pana Wójta, bo tu nie zwróciłem 

uwagi, że chyba tu Pan Radny Piotrowski nie powiedział, chodzi mi o to, żeby coś zaradzić nad 

tymi korzeniami. Psują asfalt, coraz więcej ich występuje, może małą jakąś koparkę i my byśmy 

pomogli i wycięli później piłą, bo szpadlem kopać, to jest za dużo. A Pan Piotrowski akurat 

wyszedł, no nie wiem, dlatego chciałem to poruszyć, bo zgłaszałem do Pana Jarka, ale Pan Jarek nic 

nad tym nie działa na razie. 

 

Do punktu 13-go. 

Zakończenie obrad Sesji. Zakończono o godz. 9.55 

Przewodniczący Rady Gminy Tomasz Bronisław Lewandowski podziękował Radnym, Wójtowi 

Gminy, Z-cy Wójta Gminy, Sekretarzowi Gminy, Skarbnikowi Gminy, Prezesowi ZK, 

Kierownikom Urzędu Gminy, Sołtysom i wszystkim obecnym za uczestnictwo w obradach XLVIII 

Sesji Rady Gminy i zamknął je. 

 

Protokółowała: 

A. Maślana    

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

                 Tomasz Bronisław Lewandowski 

 


